



iXS Sports Division expands its sponsoring activities

In recent years, «iXS Sports Division» has already left a mark with its strong sponsoring activity, ranging from supplying individual riders or teams and the title sponsorship for entire racing series to festivals such as the «iXS Dirtmasters». For 2010, these activities are going to be expanded even further.

For next year «iXS Sports Division» has a lot of plans: Regarding the title sponsorship for festivals and entire racing series, the national series «iXS Swiss Classics», «iXS German Downhill Cup» and «iXS Swiss Downhill Cup», the junior series «iXS Rookies Cup» and the «iXS Dirtmasters» are all going to be continued. There will also be a distinctive expansion of the «iXS European Downhill Cup» which will be featuring seven races in as many countries – with the Czech Republic and England being the newcomers for 2010. Apart from that, «iXS Sports Division» has signed a contract with the European cycling federation UEC running from 2011 to 2013 with the clear objective to increase the reputation of both mountain biking's European downhill and 4cross championships.

So far, a whole range of riders have already been supplied with helmets, safety gear and some additional equipment, like the Swiss Wheeler and BiXS racing teams or riders such as Roger Rinderknecht, Johannes Fischbach, Guido Tschugg, Marcel Beer, Andi Wittmann or Rachel and Pascal Seydoux. For 2010, some well-known names are added to this already impressive list: Performing impressively in the Worldcup, the «CRC Intense Worldcup Team» is going to rely on «iXS Sports Division»'s safety gear. The same goes for some legends of the sport of mountain biking, such as Hans «No Way» Rey, Bobby Root or Josh Bender.

www.dirtmasters-festival.de

www.ixsdownhillcup.com

www.ixsclassic.ch



iXS Sports Division baut Sponsoring-Aktivitäten weiter aus

Bereits in den vergangenen Jahren fiel «iXS Sports Division» durch eine starke Sponsoring-Aktivität auf, die von der Ausrüstung einzelner Fahrer und Teams über das Sponsoring ganzer Rennserien bis zu Festivals wie dem «iXS Dirtmasters» reicht. Für 2010 werden diese Aktivitäten nochmals ausgeweitet.

Im kommenden Jahr hat «iXS Sports Division» eine Menge vor: Bezüglich des Event- und Cup-sponsoring bleiben die nationalen Rennserien «iXS Swiss Classics», «iXS German Downhill Cup» und «iXS Swiss Downhill Cup», die Nachwuchs-Serie «iXS Rookies Cup» und das «iXS Dirtmasters Festivals» in Winterberg erhalten. Nochmals deutlich ausgebaut wird der «iXS European Downhill Cup», der neu sieben Rennen in ebensovielen Ländern umfassen wird – unter anderem neu auch in Tschechien und England. Zudem wird «iXS Sports Division» dem Europäischen Fahrradverband UEC helfen, die Downhill- und 4Cross-Europameisterschaften der Mountainbiker in den Jahren 2011 bis 2013 deutlich aufzuwerten.

Zu den schon bisher mit Helmen, Protektoren und zum Teil auch weiterer Ausrüstung ausgestatteten Fahrern wie den Schweizer Rennteams von Wheeler und BiXS, Roger Rinderknecht, Johannes Fischbach, Guido Tschugg, Marcel Beer, Andi Wittmann oder Rachel und Pascal Seydoux stossen neu einige grosse Namen: So wird 2010 das im Downhill-Worldcup starke «CRC-Intense Worldcup Team» mit iXS Protektoren unterwegs sein. Und mit Hans «No Way» Ray, Bobby Root und Josh Bender vertrauen 2010 einige Legenden des Bikesports auf Protektoren von «iXS Sports Division».

www.dirtmasters-festival.de

www.ixsdownhillcup.com

www.ixsclassic.ch



Guido Tschugg - GER



Roger Rinderknecht - SUI



Thomas Stoll - SUI



Lukas Buchli - SUI



Rachel Seydoux - SUI



Andi Wittmann - GER



Randy Krummenacher - SUI



Hans „NoWay“ Rey



Kamil Tatarkovic - CZE



Pascal Seydoux - SUI



Adam Vagner - CZE



Marcel Beer - SUI



Esther Süss - SUI



Josh Bender - USA



René Wildhaber - SUI



Bobby Root - USA



Erika Dicht - SUI



Chris Böhm - GER

**OPINION
LEADERS**



IBSS
SPORTS DIVISION

Downhill Cup
www.ixsdownhillcup.com



IBSS
SPORTS DIVISION

Rookies Cup
www.ixsdownhillcup.com



- 1 Open
- 2 Continental Track
- 3 Slepestylparcourse
- 4 Flowshore
- 5 Four Cross
- 6 Free Cross
- 7 Fun Ride
- 8 North Shore
- 9 Downhill



EVENTS

IBSS
SPORTS DIVISION

**EUROPEAN
CHAMPIONSHIPS**
DH*4X



Dirt Masters



BSS SPORTS DIVISION KIDS BIKE CAMP

